
Aan de vaste commissie voor Financien 
t.a.v. de heer drs. S.A. Blok, voorzitter 

Den Haag, 18 februari 2009 

Geachte heer Blok, 

In antwoord op uw brief d.d. 12 februari jl. waarin de vaste commissie voor Financiën aan het 
Presidium een voorstel heeft voorgelegd voor de versterking van de controlerende rol van de 
Kamer rondom de kredietcrisis, bericht ik namens het Presidium als volgt. 

In de brief wordt aan het Presidium gevraagd om in te stemmen met de globale richting en 
uitwerking van dit voorstel, de zogenaamde tweetrapsvariant inhuurmodel plus budget. 
Het Presidium heeft in zijn vergadering van 18 februari 2009 niet ingestemd met dit voorstel. 
In deze vergadering is het doel van dit voorstel, namelijk de versterking van de controlerende 
rol van de Kamer rondom de kredietcrisis, breed onderschreven, maar er waren ook grote 
aarzelingen ten aanzien van de voorgestelde aanpak en de voorgestelde ondersteuning. Er 
zijn onder meer vragen gesteld over de in het voorstel genoemde gewenste kennis en 
expertise. Welke kennis en expertise heeft de commissie op het oog, is überhaupt die kennis 
wel voorhanden en hoe zijn de genoemde budgetten onderbouwd? Als er experts te vinden 
zijn die behulpzaam kunnen zijn zoals door de commissie bedoeld, zo vroegen 
presidiumleden, zijn dan de kosten niet exorbitant hoog? Alles afwegende heeft het 
Presidium derhalve besloten u te vragen een nieuw beter uitgewerkt voorstel aan het 
Presidium voor te leggen. 
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